
Základní škola Horní Kruty, okres Kolín 

 

Zápis č. 4  

z jednání školské rady 

ze dne 09.02.2022 

Přítomni :  

- členové školské rady : Miloslava Coubalová ( předsedkyně ), Petra Košťáková, Hana 

Kotoučová, Antonín Moravec, Ing. František Moravec  

- přizváni : Mgr. Jiří Šulc – ředitel školy    

- omluveni : Kateřina Vojtěchová  

 

Program jednání :  

1. Zahájení  

2. Schválení programu  

3. Projednání výsledků hospodaření za rok 2021 

4. Projednání Návrhu rozpočtu neinvestičních výdajů školy na rok 2022 

5. Projednání podnětu členů školské rady – diskuze  

6. Závěr  

 

Školská rada na svém jednání dne 09.02.2021 po schválení programu přistoupila k ostatním 

bodům.  

Školská rada byla seznámena s Výsledkem hospodaření základní školy za rok 2021.  

Po rozboru hospodaření přednesl Mgr. Jiří Šulc informace k Návrhu rozpočtu neinvestičních 

výdajů školy na rok 2022. Výdaje na rok 2022 byly navýšeny, je počítáno s růstem ceny za 

elektřinu.   

Poté se přistoupilo k projednávání informací od jednotlivých členů školské rady. 

Z řad zástupců obce byla přednesena informace ohledně cenové nabídky na přístřešek u 

budovy ZŠ. Byla vybrána cenová nabídka na plechovou středu, podmínkou je zhotovení 

v průběhu letních prázdnin.  

Z řad zástupců školy nebyla vznesena žádná připomínka.  

Z řad zástupců rodičů, bylo předneseno více dotazů.  

Webové stránky ZŠ – umisťovat zápisy ze školské rady na web   



Schránka důvěry – byla zřízena schránka důvěry, která je umístěna v přízemí budovy. Rodiče 

zde mohou vhazovat své podněty, připomínky. Klíčky od této schránky bude od března mít 

paní Coubalová. Schránka se bude vybírat 1xtýdně.  

Informace ohledně zasedání školské rady -  Školská rada zasedá 2x ročně ( v průběhu října a 

února ) a dále dle potřeby.  

Topení v chodbě –  topení bylo opraveno.  

Distanční výuka – distanční výuka probíhá v souladu se zákonem.   

Kroužek pro starší děti – kroužek PC zatím nebude. Vznikl nový pohybový kroužek, o který 

není velký zájem a proto se zatím otvírat nebude.  

Hodiny v informatice – hodiny neodpadaly, byly suplované. Výuka probíhala.   

 

Další jednání rady bylo naplánováno na měsíc říjen 2022. 

 

Poté bylo jednání školské rady ukončeno.  

 

…………………………………………………… 

Miloslava Coubalová  

předsedkyně školské rady  

zapsala M.Coubalová …………………….. 

Horní Kruty, 09.02.2022 

 

 

 

 

 

    

 


